
PROTAGONISTES ACTUALS 
Alcaldes i regidors d'Alpicat a l'acte de celebració deis 
trenta anys de consistoris democrátics, l'abril del 2009. 

"Alpicat no ha de ser un poblé dormitan" 

- i} -V: 

ÓSCAR MIRÓN 

Pau Cabré . Alpicat . Pregunta: La proximitat de Lleida 
és evident que ha influ'rt en el creixement d'Alpicat. Res-
posta: No hi ha hagut cap voluntat de créixer, ha estat 
un fet que ha sigut espontani. P: Creu que Alpicat es 
convertirá en un 'poblé dormitori' de la capital? R: Al-
picat té vida propia. Durant aquests últims trenta anys 
la poblado s'ha anat assentant i ha de tindre els ser-
veis i equipaments óptims per no haver de buscar-los en 
cap altre lloc. En aixó estem treballant. 

MAGDALENA ALTISENT 

"Ara tenim una altra potencialitat" 
Gabrie l Pena, Seros . Pregunta: Com ha estat el des-
envolupament de Seros aquests 30 anys? Resposta: A 
causa de la seua situado geográfica el poblé ha estat es-
tancat durant 25 anys. P: Quines son les perspectives 
de futur. R: Ara tenim una altra potencialitat per posar 
en marxa equipaments com el pavelló poiiesportiu, el 
geriátric, el tanatori i l'alberg per a joves. (A la foto, Pena, 
a l'esquerra, relleva Francesc Teixidó, el 2005). 
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"L aeroport ens fará enlairar" 
Anton i Perea . Aiguaire . Pregunta: Qué és el que 
queda pendent a Aiguaire? Resposta: La modemització 
del poblé i que el pía urbanístic sigui una realitat. P: Com 
valora acollir l'aeroport de Lleida? R: Sens dubte será 
una infraestructura que ens fará enlairar definitivament 
i garanteix el nostre desenvolupament. 

"Mes desenvolupament industrial" 
Jose p Ibarz . Almacelles . Pregunta: Com veu el des-
envolupament d'Almacelles en aquests últims anys? Res-
posta: Hem aconseguit moltes coses en l'ámbitdels ser-
veis i industrial. P: Qué queda pendent? R: Continuar 
amb la construcció de polígons i equipaments. 

"Integració deis immigrants" 
Gerar d Serra . Alcarrás . Pregunta: Quin ha estat 
el problema mes important per a Alcarrás en aquest 
temps? Resposta: Donar resposta al tema de la immi-
gració per integrar els nous ve'íns. P: Creu que conti-
nuará l'expansió urbana?. R: Cree que cal mantenir el 
que hi ha perqué la crisi ja s'ha encarregat de frenar-la. 

"Primar les comunicacions" 
Alejandr o Mir . Torrefarrera . Pregunta: Quin és el 
repte, ara, de Torrefarrera?. Resposta: L'expansió indus-
trial i les bones comunicacions. P: Amb la mirada posada 
en la N-230? R: En aquest sentit, és necessari acabar 
d'una vegada les rotondes per evitar accidents de tránsit. 

30 ANYS D'AJUNTAMENTS DEMOCRÁTICS 

30 anys 
d'ajuntaments democrátics... 

30 anys 
realitzant la voluntat deis ve'íns... 

30 anys 
al seu costat. 

AJUNTAMENT DE SEROS 


